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Zadeva: Poročilo trenerske komisije za leto 2022 

 

Trenerska komisija se je v letu 2022 sestala dvakrat in obravnavala predvsem nujne zadeve. Tudi v letu 
2022 so dogovori v glavnem potekali na relaciji predsednik-sekretar-selektorica, pomembnejše zadeve 
pa smo usklajevali telefonsko s preostalimi člani komisije. 

Tako kot vsa leta smo tudi letos dokaj uspešno izpeljali seminar za potrjevanje trenerskih licenc v 
Laškem, v sodelovanju z OKS in Fakulteto za šport pa smo večinoma na daljavo izpeljali tečaje za 
trenerja v strelstvu. Obravnavali smo tudi programe in načrt usposabljanja za leto 2023. 

Organizirali smo vsakoletne kadetske priprave v Postojni. Priprave se iz leta v leto izpopolnjujejo in 
otroci se vračajo domov zelo zadovoljni. Z rednimi ponavljajočimi treningi, so boljši rezultati vidni. 
Predvsem imamo ponovno zelo kvaliteten podmladek v disciplini deklet s puško, medtem ko je pri 
fantih še vedno manjko v kvaliteti. V selekcijah starejših dečkov se sicer kažejo nekateri posamezniki, 
ki imajo potencial, a bo z njimi potrebno primerno delati. Vsekakor so na opazovanju. 

Nekoliko so zastale meritve na Fakulteti za šport, saj nekako ne znamo izluščiti oziroma pripraviti prave 
vsebine s katero se želimo ukvarjati in v nadaljevanju analizirati. V okviru meritev zelo dobro 
sodelujemo s psihologi, ki jih tekmovalci, ki si tega želijo tudi koristijo. 

V celoti smo obravnavali finančni plan in načrt reprezentance Slovenije za leto 2023 in se vsi strinjali, 
da bo načrt finančno težko izpeljati. Verjetno bo potreben rez določenih tekmovanj, ki so bila v 
preteklosti financirana. 

Na zadnji seji smo obravnavali tudi predlog oziroma smernice, ki naj bi bile zapisane v Program razvoja 
do leta 2028. Članom je bil predstavljen pogled, ki ga vidi predsednik komisije. Komisija je vsebino 
obravnavala in se v večini strinjala, smernice podprla in se zavezala, da bo vsak posameznik dodal tudi 
nekaj svojih pogledov, a se to žal ni zgodilo.  

Prav gotovo velja izpostaviti kadrovsko problematiko, saj so vsi strokovni delavci volonterji in za svoje 
delo ne prejemajo plačila. Posledično so vodene aktivnosti v zvezi s trenažnim procesom sorazmerno 
slabe. Zgolj v nekaterih društvih se vidi delo, ki ga tekmovalci v razvoju potrebujejo. Pozitivni del 
trenažnega procesa je, da so vsaj strelišča iz leta v leto bolj opremljena s sodobnimi elektronskim 
napravami. 

Obravnavali smo tudi lepo število prenovljenih pravilnikov, na katere smo imeli večinoma enake 
poglede, zato smo se z njimi strinjali. 

Splošna ocena dela komisije v letu 2022 je nekako v smernicah stalne letne prakse, ni pa nekih večjih 
premikov. Vse bolj se izraža dejstvo, da so volonterski časi minili in da ljudje za svoje delo pričakujejo 
plačilo. Brez neke resne infrastrukture v povezavi s profesionalnim strokovnim kadrom, bo strelstvo 
ostalo v povprečju. 

 
Zapisal: 
Predsednik trenerske komisije 
Damijan Klopčič 


